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Titel Bestyrelsesreferat 

Dato 26. juni 2012 

Sted Kompasset, 9 

Deltagere Poul Henning Poulsen 

 Michael Rindal 

 Marie-Louise Borella 

 Peter Greenfort 

 Martin Roesgaard 

Afbud Nina Milan 

Referent Martin Roesgaard, juni 2012 

•  

• Godkendelse af referat fra mødet den 17. april 2012 

Godkendt uden kommentarer. 

• Diverse fra formanden 

• 5 års gennemgangen 

Vi afventer stadig tilbagemelding fra Adeel, JM Danmark. 

• Diverse fra næstformanden 

• Vinduespolering 
Der er indhentet tilbud på vinduespolering som vil blive vurderet nærmere. 

 

• Dørpumpe 
Der er skiftet pumpe i glasdøren ved opgang 9, pris 9.000. Både glasdøren til opgang 7 og 



opgang 9 har nu fået skiftet pumpen inden for en kort periode og de har en forventet levetid på 
ca. 5-6 år. 

 

• Flyttevogn 
Flyttevognen er blevet lappet. Der er desuden indkøbt pumpe for at gøre det lettere fremadrettet. 
Endelig er koden til flyttevognen skiftet, da der ikke længere var viden om hvor den befandt sig. 
Evt. lånere bedes stadig kontakte Poul for aftale. 

 

• Storskrald 
Den nye ordning med storskrald 2 gange man-onsdag pr. måned blev diskuteret og der var 
tilfredshed med at containeren ikke længere var til gene i weekenden. Det blev imidlertid 
diskuteret hvorvidt beboerne har gavn af containeren når de kun kan bruge den i hverdagene. 
Det blev besluttet at fortsætte og vurdere igen ved næste møde. 

• Husorden 

Der er indsamlet kommentarer til husordenen. Marie-Louise vil renskrive disse og sende dem til Nina, 
som vil sørge for oversættelse. 

• Hjemmesiden 

Der blev udtrykt tilfredshed med hjemmesiden. Poul vil arbejde på nyhedsbrev og rundsende et sådan til 
resten af bestyrelsen for kommentarer. Tilmeldte e-mails blev gennemgået med mindre bemærkninger. 

• Udformning af indgangsparti mod Lanternen 

Området blev besigtiget og det blev diskuteret, hvordan græsset bedre kunne beskyttes mod cyklister. 
Det blev besluttet at sætte et mindre ”stakit” op svarende til trekanten overfor, således cykler o. lign 
tvinges udenom. Derudover blev det besluttet at skære en mindre del af græsset og lægge grus på dette 
stykke. 

• Skrivelse fra Havnelauget vedr. ”Nej til opfyldning af havneløbet og nej til 
højhusbyggeri ved vandet” 

Havnelauget har igangsat en underskriftsindsamling. Skrivelse og mulighed for at underskrive vil blive 
ophængt op på fælles opslagstavle ligesom internetadresse lægges på EF kompassets hjemmeside. 

• Regnskab 

"½-års regnskabet" blev gennemgået uden anmærkninger. Der er foreløbig balance i regnskabet. 

Nye tilbud på revisor er blevet indhentet, men det kan konstateres at prisniveauet er det samme som 
nuværende revisor. 

• Evt. 

Ingen bemærkninger 



• Næste møde 

Næste møde afholdes hos Poul den 4/9 kl. 19.30. 


